
 
Fredrikstad Seilforening  

Protokoll fra Styremøte, 05.08.24, kl. 19:00 

 

Til stede: Endre, Vidar, Sandra, Petter, John og Magnus. 

Fraværende: Åse og Jørgen 

 

   

1. Referat fra forrige styremøte  
 

Referat fra forrige styremøte er godkjent.  

 
 

2. Optimist NM 
Kristian Fæste deltok for informasjon vedrørende Optimist NM. 
Bemanning er i orden, og alt er klart. Det er møte med mannskaper tirsdag 

06.08. 

 

3. Smartmerker 
Smartmarks har gått konkurs uten at vi har fått merkene, og vi er nå i kontakt 

med en Tysk advokat angående prosesser videre. Det er usikkert om vi får noe 

av pengene tilbake. John jobber videre med dette. 

 

4. IOD VM 

Økonomien etter VM er i ferd med å ferdigstilles. Foreningen skal sitte igjen 

med minst 110 000 kr etter alle utgifter. 

 

 
Dato for neste styremøte settes til 02. September kl. 19:00 

 

Møtet ble avsluttet kl. 21:15 


